

Εκκλησία της Ζωοποιού Τριάδας σε κλασικιστικό ρυθμό φτιαγμένη από τούβλα και πλάκες φυσικής πέτρας. Οικοδομήθηκε με τα έξοδα του κόμη Ρ.Ι.Βοροντσόφ και του εξώγαμου γιου του Α.Ρ.Ράντσεφ, ο αγιασμός της έγινε το 1788. Αρχιτέκτονες: Ν.Ν.Φεντιούσκιν (καμπαναριό), Ν.Α.Ντολμπίνσκι. Το πολυεπίπεδο καμπαναριό με τις εκλεκτικιστικές του μορφές κατασκευάστηκε το 1866. Υπήρχαν παρεκκλήσια του Αγίου Νικολάου και των μαρτύρων Ρωμανού και Δαβίδ που καταργήθηκαν κατά την ανακατασκευή της εκκλησίας το 1907. Έκλεισε τη δεκαετία του 1930. Στον πόλεμο υπέστη καταστροφές, ως τις μέρες μας έχουν διασωθεί μόνο τα ερείπια του καμπαναριού και των τοίχων χωρίς στέγη. Φωτο 1 – 2013. Διεύθυνση: περιφέρεια Λένινγκραντ, χωριό Μεντούσι, συντεταγμένες: 59.695454, 29.39745

Church of the Life-Giving Trinity in the style of classicism, made of bricks and natural stone slabs. The building costs were covered by Count R.I.Vorontsov and his out-of-marriage son A.R.Rantsev; it was consecrated in 1788. Architects: N.N.Fedyuskin (bell-tower), N.A.Dolbinski. The multi-level bell-tower with its eclectic forms was constructed in 1866. There used to be chapels dedicated to St. Nicolas and martyrs Romanus and David, which were abolished when the church was reconstructed in 1907. It was closed down in the 1930s. It suffered major damages during the war, and only the ruins of the bell-tower and the unroofed walls have survived to date. Photo 1 – 2013. Address: Leningrad region, Mentusi village, coordinates: 59.695454, 29.39745

Церковь Живоначальной Троицы в стиле классицизма, сложенная из кирпича и плитняка. Выстроена на средства графа Р. И. Воронцова и его внебрачного сына А. Р. Ранцева, освящена в 1788. Архитекторы: Н.Д.Федюшкин (колокольня), Н.А.Долбинский. Многоярусная колокольня в формах эклектики сооружена в 1866. Имелись приделы Никольский и мучеников Романа и Давида, упраздненные при перестройке в 1907. Закрыта в 1930-х. В войну повреждена, до настоящего времени дошли только остатки колокольни и стен без перекрытий. Фото 1 - 2013 г. Адрес: Ленинградская обл., Ломоносовский р-н, с. Медуши
Координаты:59.695454, 29.39745